
 

 

Protokoll styrelsemöte onsdagen den 15 dec kl. 19.35 

Närvarande: Tobias, Glenn, Niklas, Börje och Kjell 

 

1. Mötets öppnande 

Börje öppnar mötet 

2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 

Glenn väljs att justera protokollet 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns 

4. Föregående mötesprotokoll 

Tobias föredrar tidigare protokoll 

5. Information från ordförande 

Börje informerar om att vi inte fått svar på våra skrivelser från Svstkl. 

6. AU-Beslut   

AU beslut på att Börje hyrt en bil till Norge för 1000Kr. Beslut på att betala för Petra 

Högbergs avelsråds utbildning. 

7. Kassarapport örjan  

Kassan god. Tobias tar kontakt med Örjan angående fakturering kring 

spermasamlingen. 

8. Inkommande rapporter/ärenden 

De andra rasklubbarna har svarat att de stöder våra skrivelser till Svstkl. 

9. Rapport från redaktionskommittén  Sista nr 1 mars 

Nästa tidning färdig 23/2. Flera nya uppslag till nästa tidning. Vi diskuterar att ta hjälp 

av en annons säljare. 

10. Rapport från Avelskommittén  Tobias 

Sperma samlingen håller på i dagarna nästa möte i avelskommiten 12/1.  

11. Rapport från medlemskommittén 

Ca 1000 medlemmar. 

12. Rapport från klubbshopen/priskommittén  Kjell 

Beställningarna löper på. 

13. Rapport från rävkommittén     Tobias 



 

Inget att rapportera. Börje föreslår att Tobias tar kontakt med Svstkl rävkommite och 

deltar där. 

14. Samarbete med andra ras klubbar  

Vi har fått positivt gensvar och kommer att ha möte med de andra klubbarna 

framöver. Börje och Tobias deltar. 

15. Årsmöte plats ockebo 23 APRIL 

Årsmötet blir i Sandviken på kvällen den 23:e. 

16. Landskampen 

Landskampen gick bra fast Norge vann. Börje har tagit ett steg till att samarbeta med 

Hamiltonringen vi skall ordna ett möte tillsammans  i början av 2022. 

17. Skrivelser  

HD skrivelsen har vi fått svaret av Svstkl att SKKs föreningskommite underkänner 

omröstningen som gjordes på årsmötet. Vi diskuterar HD frågan nästa möte. Vi har 

inte fått svar på de andra skrivelserna vi skickat till Svstkl. 

18. Verksamhets planen  vi går igenom den och ser hur vi jobbar 

Frågan bordläggs tills nästa möte. 

19. Övriga frågor 

Glenn pratar med Bengt om få ut annons på Champion hundar på hemsidan. 

Information från Svstkl ordförande konferens: Svstkl har börjat sin rävkommite. Svstkl 

har flera förslag på nya dataprogram i stället för ”Hitta stövare”. Typstadgarna 

diskuterades. 

20. Nästa möte 

26 jan 19:00 

21. Mötets avslutande 

Börje avslutar mötet. 

 

 


